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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 02/2015 
Caràcter: ordinari 
Data: 14 de desembre de 2015 
Horari: de 19 a 21 h 
Lloc: Casal Pere Quart 
 
 
Assistents 
 
Sílvia Renom Martínez, presidenta  
Manel Giménez Marquès, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Violant Segura i Torà, vocal de CiU 
Elisabeth Gil Esmendia, vocal de CiU 
Guillem Fuster i Usas, vocal Crida per Sabadell 
Mercè Valls Pujadas, vocal ERC 
Manuel Sanz Pérez, de l’AV Rambla-Centre 
M. Teresa Coret Español, vocal de l’AV de Nostra Llar – Sant Oleguer 
William Charles Phillips Mockford, vocal de l’AV de Covadonga 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV Centre-Mercat 
M. Teresa Sererols Ciutat, vocal de les entitats de gent gran 
Montserrat Mateu Bartrolí, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Manuel Borrell Palazon, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga Codina, vocal de les entitats esportives  
José Casas Moreno, vocal de les entitats esportives 
David Rodríguez Abellan, vocal de entitats educatives 
Carme Bernabeu González, vocal de entitats educatives 
Francisco Javier Mur Mallo, vocal del grup altres entitats ciutadanes  
Francesc Pascual Salomó, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Rosa Montero Vilanova, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
M. Desamparados Moreno Fabregat, vocal dels centres d’ensenyament 
Fernando Fernández Moyano, vocal dels centres d’atenció primària 
Teresa Ibáñez Sanz, representant de Unitat pel Canvi (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Ramon Vidal López, regidor delegat del Districte 1 
Olga Jiménez Palau, coordinadora de l'Àrea de Promoció de la Ciutat i Participació 
Míriam Ferràndiz Saus, regidora de Drets Civils 
Maria Carcolse Fanés, auxiliar administrativa del Districte 1 
Públic assistent 
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Absents 
 
Emiliano Mercado Heras, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Maite Diaz Pallarés, vocal de l’AV de l’Eixample 
Francisco Gabriel Fuentes Torrecillas, representant de Ciutadans (5%) 
Juan Antonio González Marin, representant del PSC (5%) 
Carles Rovira Perarnau, vocal de l’AV Centre Creueta 
 
Excusen l’absència: 
 
Núria Aymerich Rocavert, vocal de les entitas de comerciants 
Jaume Oliveras i Oliver, vocal ERC 
Margarita López Algue, vocal de l’Agrupació Hostafrancs 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de l’acta de constitució. 
2.  Propostes de treball dels vocals del Consell del Districte 1. 
3. Situació dels refugiats i accions de suport des de Sabadell. 
4.  Programa de Garantia Juvenil. 
5.  Informació del Ple Municipal. 
6.  Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal dels 
consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta, Sílvia Renom Martínez, declara oberta 
la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La Sra. Sílvia Renom Martínez, presidenta del Consell del Districte 1, dóna la benvinguda als 
assistents a la sessió del Consell del Districte 1. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de constitució 

 
La presidenta pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del 16 de novembre 
del 2015 abans de donar-la per aprovada. A continuació, sense cap intervenció dels 
assistents, es dóna per aprovada l’acta anterior i es passa al punt següent. 
 
 

2. Propostes de treball dels vocals del Consell del Districte 1 
 
A continuació es detallen propostes que els diferents vocals han fet arribar a la secretaria 
del Consell i també hi consten les propostes fetes dins la mateixa sessió: 
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Peticionari 
 

 
Data 

 
Petició 
 

William Phillips 
(AV. Covadonga) 
 

18/11/2015 • Estació Sabadell Centre RENFE, manca 
d’ascensor fins a les vies i escala mecànica 
fins el vestíbul. 

• Nou pla  del centre. Rambla per als vianants i 
peatonalització de la majoria dels carrers del 
centre 

• Els veïns es queixen de la dificultat d’abocar 
les escombraries als contenidors ja que l’orifici 
és massa petit. 

 
 
Juan Antonio Gonzalez 
Marin ( PSC 5%) 

18/11/2015 • Debatre la normativa en relació a la recollida 
d’escombraries per tal de fer-la aplicar i 
sancionar en cas de no complir-se o de fer-ne 
un mal ús. 

 
David Rodríguez 
(Fundació Main) 

19/11/2015 • Possibilitat de conformar un Consell d’infants 
del districte (fins a 16 anys) amb participació i 
representativitat real. Incorporar-se a la Xarxa 
educativa solidària intercultural de Sabadell, als 
centres educatius i les institucions educatives 
del districte. 

 
Juan A. Paleo 
(Ent. Culturals) 

23/11/2015 • Mobilitat ciutadana (ciutat més humana, sense 
tants cotxes, zones de vianants amplies, 
autobusos més petits i funcionals.) 

Pedro del Jesús Méndez 
(AV de Sol i Padrís) 
 

1/12/2015 • Informació sobre la residència de la 3a Edat 
que està previst construir a Sabadell. 

• Informació sobre les condicions establertes a la 
concessió de l’Ajuntament a l’empresa 
TORRAS, SA. 

• Informació pel que fa a les condicions 
administratives de l’Ajuntament als veïns pel 
tema del nínxols del cementiri (durada, 
renovació, taxes aplicades, impostos municipal 
del nínxol, etc.) 

AV. Nostra Llar 
 

10/12/2015 • Jardineria al barri: molts arbres morts i en 
falten per plantar. 

• Voreres malmeses, rajoles aixecades, desprès 
d’haver fet obres la Companyia d’Aigües.  

• Sancionar al gossos per defecacions i per anar 
deslligats, al parc i al barranc de sobre les 
coves. 

 
Evaristo Fortuny Roca 
(AV. Centre Mercat) 

14/12/2015 • Recollida Neumàtica: mal ús dels usuaris i  
      manca de manteniment. 
• C. Coromines, c. Pare Sallares,  els vehicles, 

bàsicament pares i mares escoles, aparquen 
sobre les voreres. Demana que posin pilones. 

• Pista de Gel: hi ha ciutadans que no 
comparteixen aquest model. 



 

 

7

Carmen Bernabeu 
González  
(Ent. Educatives)  

14/12/2015 • Camins escolars per les escoles del centre. 
Que hi hagi senyalització com hi ha en altres 
poblacions perquè els nens puguin anar sols i 
segurs a les escoles. 

Manel Giménez Marquès 
Regidor llista més votada 

14/12/2015 • Tallar la rambla els dissabtes per la tarda. 

Manel Sanz Pérez 
AV Rambla Centre 

14/12/2015 • Arranjament de la Rambla. Les llambordes es 
belluguen i la gent cau. 

• Tancament Rambla dissabtes tarda 
• La Rambla a les nits, quan tanquen les 

botigues hi ha molt poca llum degut en part als 
arbres.  

• C. Alemanya els arbres estan massa grans no 
deixen passar la llum i fan moltes fulles. 

• Projecte Vapor Pissit 
M. Teresa Sererols Ciutat 
Coordinadora de Casals i 
Entitats de Gent Gran. 

 • Que a Sabadell hi hagi vàters públics. 
• Que els vàters que hi ha a la pl. Sant Roc 

estiguin oberts de dilluns a diumenge ja que la 
gent gran ho necessita. I que els netegin ja que 
per les tardes estan molt bruts. 

 
 
Cada vocal explica la seva proposta. 
 
La presidenta Sílvia Renom diu que és traslladarà al govern totes les peticions perquè en 
els propers plens es vagin tractant les diferents propostes. 

 
 

3. Situació dels refugiats i accions de suport des de Sabadell 
 
La presidenta dóna la benvinguda a la senyora Olga Jiménez Palau - coordinadora de 
l'Àrea de Promoció de la Ciutat i Participació i li cedeix la paraula per tal que faci la 
exposició. 
S’adjunta documentació amb la informació sobre aquest punts. 
 
Com que la regidora Míriam Ferràndiz Saus no ha arribat i mentres no ho fa és passa al 
punt següent. 
 
 

5. Informació del Ple Municipal 
 
La presidenta explica les mocions que és van presentar a l’últim ple municipal i els acords 
a què és va arribar. 
 
(Arriba la senyora Míriam Ferràndiz).  
 
 

4. Programa de Garantia Juvenil 
 
La presidenta li dona la benvinguda i la regidora  Míriam Ferràndiz Saus - regidora de 
Drets Civils, es dispulpa per haver arribat tard ja que ve de fer la presentació del Programa 
Juvenil al Consell de Districte 7.  
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Seguidament  fa una exposició de que és i que es pretén amb el Programa de Garantia 
Juvenil. 
 
S’adjunta documentació amb la informació sobre aquest punt. 
 
 

6. Comunicacions. 
 
La presidenta comunica que els plenaris es faran un cop al més, els dilluns a la 7 de la 
tarda.  
Torna a reiterar que les actes seran sintetitzades on constaran  els assistents, els absents, 
els temes tractats,  els acords presos i si algú vol que consti la seva intervenció ho ha de 
demanar. 
 
Pren la paraula Manel Giménez Marquès manifesta que vol que consti a l’acta que proposa 
que la Rambla de Sabadell és talli al transit  els dissabtes a la tarda. Que el seu grup 
municipal o portava en el seu programa electoral. 
 
Melcior Manau, secretari delegat, comunica que s’està engegant, des de l’Ajuntament de 
Sabadell, una auditoria ciutadana. 
 
 

7. Torn obert de paraules. 
 
La Joana Soler diu que no podrà venir a tots els plens. 
 
 

Finalitzades les intervencions, la senyora Renom agraeix a tots els presents la seva assistència 
a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
  
El secretari delegat Vist i plau 
 La presidenta 


